
 
 

BRM.0002.3.2020 

P r o t o k ó ł  nr  XXII/2020 

sesji Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytej 30 marca 2020 r. 

w Urzędzie Miasta Inowrocławia 

..................................................................................................................................... 
 

 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
 

Tomasz Marcinkowski, Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 9
30

 otworzył sesję 

Rady Miejskiej Inowrocławia i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości 

stwierdził, iż w sesji uczestniczy 22 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 23 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał.  
 

 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do 

protokołu. 
 

Sesji przewodniczył:  Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI 

Nieobecni na sesji radni:  Grzegorz Olszewski i Damian Polak 

Sekretarz obrad:  Marcin Wroński 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Czy ktoś chciałby wnieść propozycje zmian do porządku obrad? Nie widzę  

chętnych do zabrania głosu.  
 

Wysoka Rado, w związku z wnioskami Prezydenta Miasta Inowrocławia z 26 i 27 

marca 2020 r., dotyczącymi umieszczenia w porządku obrad dzisiejszej sesji  

7 dodatkowych projektów uchwał, proponuję dokonanie zmian w porządku obrad  

i dodanie punktów: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, warunków dopuszczalności 

pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga będzie stanowić pomoc 

publiczną oraz wskazania organu uprawnionego do udzielania tych ulg.   

 

Przystępujemy do głosowania: 
 

  Kto jest za przyjęciem proponowanej zmiany? 
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Głosowanie 1 - za przyjęciem proponowanej zmiany – ujęcie w porządku obrad: 

„Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, warunków dopuszczalności 

pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga będzie stanowiła pomoc 

publiczną oraz wskazania organu uprawnionego do udzielania tych ulg”.  

 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 3 do protokołu. 
 

__________________________________________________________________ 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właściciela nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji 

za pomocą środków komunikacji elektronicznej.  

 

Przystępujemy do głosowania: 
 

  Kto jest za przyjęciem proponowanej zmiany? 
 

Głosowanie 2 - za przyjęciem proponowanej zmiany – ujęcie w porządku obrad: 

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji  

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właściciela nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej”. 
 

 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 4 do protokołu. 
 

__________________________________________________________________ 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Miasta Inowrocławia.  

 

Przystępujemy do głosowania: 

 

  Kto jest za przyjęciem proponowanej zmiany? 
 

Głosowanie 3 - za przyjęciem proponowanej zmiany – ujęcie w porządku obrad: 

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Miasta Inowrocławia”. 

 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 5 do protokołu. 
 

__________________________________________________________________ 
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4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

Przystępujemy do głosowania: 
 

  Kto jest za przyjęciem proponowanej zmiany? 

 

Głosowanie 4 - za przyjęciem proponowanej zmiany – ujęcie w porządku obrad: 

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi”. 
 

 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 6 do protokołu. 
 

__________________________________________________________________ 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 

postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne. 
 

Przystępujemy do głosowania 
 

  Kto jest za przyjęciem proponowanej zmiany? 
 

Głosowanie 5 - za przyjęciem proponowanej zmiany – ujęcie w porządku obrad: 

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 

postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 

na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne”. 
 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 7 do protokołu. 

__________________________________________________________________ 
 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu 

nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli, którzy nie są 

obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

na rzecz gminy. 
 

Przystępujemy do głosowania 
 

  Kto jest za przyjęciem proponowanej zmiany? 
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Głosowanie 6 - za przyjęciem proponowanej zmiany – ujęcie w porządku obrad: 

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu 

nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli, którzy nie są obowiązani do 

ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy”. 
 

 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 8 do protokołu. 
 

__________________________________________________________________ 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia 

poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa 

oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 
 

Przystępujemy do głosowania 
 

  Kto jest za przyjęciem proponowanej zmiany? 
 

Głosowanie 7 - za przyjęciem proponowanej zmiany – ujęcie w porządku obrad: 

„Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia 

poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso”. 
 

 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 9 do protokołu. 
 

__________________________________________________________________ 

 

Przystępujemy do głosowania całego porządku obrad. 
 

Kto jest za przyjęciem nowego porządku obrad wraz z przegłosowanymi 

zmianami? 
 

Głosowanie 8 –  za przyjęciem nowego porządku obrad wraz z przegłosowanymi 

zmianami. 
 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 10 do protokołu. 

______________________________________________________________ 

Stwierdzam, że Rada obradować będzie zgodnie z nowym porządkiem obrad, 

uwzględniającym przegłosowane zmiany. 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu XXI sesji Rady Miejskiej Inowrocławia.  

4. Wybór sekretarza obrad. 

5. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Inowrocławia, w tym z wykonania 

uchwał Rady Miejskiej Inowrocławia. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2020: 

 wystąpienie Skarbnika Miasta Inowrocławia, 

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2020-2033: 

 jak w punkcie 6. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

zadań z zakresu wspierania rodziny w 2019 r. wraz z wykazem potrzeb na 

2020 r.: 

 wystąpienie Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia, 

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy 

    Społecznej, 

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej oraz 

pomocy rzeczowej Powiatowi Inowrocławskiemu: 

 wystąpienie Naczelnika Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego 

i Funduszy Europejskich, 

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, warunków dopuszczalności 

pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga będzie stanowić pomoc 

publiczną oraz wskazania organu uprawnionego do udzielania tych ulg: 

 wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Lokalowej, 

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z działalności merytorycznej Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza 

w Inowrocławiu za 2019 r.: 

 wystąpienie Naczelnika Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej, 

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Oświaty i Kultury,  
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 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z działalności merytorycznej Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu 

za 2019 r.: 

 jak w punkcie 10. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt domowych 

na terenie Gminy Miasto Inowrocław na 2020 r.: 

 wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa, 

 wystąpienie Przewodniczącego Komisji Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska, 

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właściciela nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za 

pomocą środków komunikacji elektronicznej: 

 wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa, 

 wystąpienie Przewodniczącego Komisji Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska, 

 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Miasta Inowrocławia: 

 jak w punkcie 13. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi: 

 jak w punkcie 13. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 

postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne: 

 wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa, 

 wystąpienie Przewodniczącego Komisji Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska, 

 wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 
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 zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

 głosowanie. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu 

nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli, którzy nie są obowiązani 

do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz 

gminy: 

 jak w punkcie 16. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia 

poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa 

oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 

 jak w punkcie 16. 
 

20. Wolne wnioski i informacje bieżące. 

21. Zakończenie obrad. 
 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu XXI sesji Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Maria Żukowska – sekretarz obrad XXI sesji Rady Miejskiej: 

Poinformowała, że protokół odzwierciedla przebieg sesji i wnosi o jego przyjęcie. 
 

Głosowanie 9 - Przyjęcie protokołu XXI sesji Rady Miejskiej Inowrocławia  

z 24 lutego 2020 r.: 
 

Wynik głosowania: za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 11 do protokołu. 
 

Ad 4.  Wybór sekretarza obrad: 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Na sekretarza obrad proponuję pana radnego Marcina Wrońskiego. 
 

Czy są inne propozycje? Nie widzę. Czy pan radny wyraża zgodę? 
 

Marcin Wroński – radny RMI: 

Tak, wyrażam zgodę. 
 

Głosowanie 10  -  Wybór sekretarza obrad (Marcin Wroński):  
 

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 12 do protokołu. 
 

Sekretarzem obrad został pan radny Marcin Wroński. 
 

Ad 5. Informacja o pracy Prezydenta Miasta Inowrocławia, w tym 

z wykonania uchwał Rady Miejskiej Inowrocławia (informacja stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu). 
 

 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32314
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Informację tę otrzymaliście Państwo na piśmie wraz z materiałami na sesję. 

Zapytania do Informacji radni mogli i mogą składać na piśmie. 
 

Ad 6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2020. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Na wstępie przedstawiła następujące poprawki do projektu uchwały: 

 Na str. 4 rozdział 75075 zamienić na rozdział 75095 Pozostała działalność. 

 Na str. 22 w pkt. 3 zapisać taką samą zmianę jak wyżej. 

 Na str. 25 w pkt. 2.2, w 2 wierszu jest zapis „przy ul. Ratuszowej”  poprawić 

na „aleję Ratuszową”. 

Następnie przedstawiła projekt uchwały.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

 

Głosowanie 11 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2020. 
 

 

Wynik głosowania: za -  16, przeciw – 4, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 14 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXII/224/2020 zmieniającą 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2020. 
 

Ad 7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2020-2033. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
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Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 12 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2020-2033. 
 

 

Wynik głosowania: za -  16, przeciw – 4, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 15 do protokołu. 
 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXII/225/2020 zmieniającą 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 

2020-2033. 

 

Ad 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w 2019 r. wraz z wykazem 

potrzeb na 2020 r. 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy 

Społecznej: 

Komisja Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  
 

Przystępujemy do głosowania. 
 

 

Głosowanie 13 – za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w 2019 r. wraz z wykazem potrzeb 

na 2020 r. 
 

 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 16 do protokołu. 
 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXII/226/2020 w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w 2019 r. 

wraz z wykazem potrzeb na 2020 r. 
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Ad 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej oraz pomocy rzeczowej Powiatowi Inowrocławskiemu. 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Głos zabrali radni: Jacek Tarczewski, Patryk Kaźmierczak, Elżbieta Jardanowska. 
 

Jacek Tarczewski – radny RMI: 

Proponuję, aby w projekcie uchwały, w paragrafie 2 wykreślić punkt 2  

w brzmieniu: „Wartość pomocy rzeczowej wynosi nie więcej niż 125 000,00 zł”.  

Chodzi o projekt i zagospodarowanie zielenią ronda, a pieniądze te przeznaczyć na 

zakup laptopów lub komputerów dla dzieci, które tego sprzętu nie posiadają,  

a zobowiązani są brać udział w zajęciach lekcyjnych związanych z epidemią 

koronawirusa w sposób elektroniczny. Państwo zobowiązało się każdą gminę 

wesprzeć chociaż zapewne tych środków będzie zbyt mało i w związku z tym 

zieleń może poczekać.  

Mam propozycję, żeby to rondo nie było posypane jedynie pozostałością po 

budowlańcach i obsiane tylko trawą, ale przenieść z Parku Solankowego 

niepasujące tam palmy i posadzić je na tym rondzie oraz wykorzystać po okresie 

zimowym choinki. Natomiast jak już wcześniej mówiłem te 125 000 zł to duża 

kwota i myślę, że na pewno byłaby niezbędna pomoc dla dzieci i młodzieży, bo 

zapewne potrzeby takie są. 
 

Patryk Kaźmierczak – radny RMI: 

W nawiązaniu do wypowiedzi pana radnego Jacka Tarczewskiego. Jak wszyscy 

bardzo dobrze wiemy, że pan radny Jacek Tarczewski jest bliskim 

współpracownikiem pana Wojewody. Także z tego miejsca chciałbym zaapelować 

do pana Radnego, żeby podjął działania, aby miasto Inowrocław te rządowe środki 

otrzymało jak najszybciej i w jak największej wysokości.     

To nie jest nic absolutnie złośliwego, ale jest to naturalna konsekwencja słów 

wypowiedzianych przez pana Radnego i oczekuję szybkich i skutecznych działań  

z jego strony oraz ze strony pana Wojewody. 
 

Jacek Tarczewski – radny RMI: 

Dziwię się, że pan Przewodniczący nie przerwał tej wypowiedzi, ponieważ  

nie była ona na temat. Przypomnę, że debatujemy w tej chwili nad projektem 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej oraz pomocy rzeczowej 

Powiatowi Inowrocławskiemu. Nie mówimy o pomocy rządowej. Ja tylko 

nadmieniłem  pomoc  rządową  wskazując  przekazanie  środków  w  kwocie   

125 000 zł z tego właśnie zadania na inny cel.  
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Jeśli chodzi o to co robi Wojewoda i Rząd, proszę być o to bardzo spokojnym. 

Przez okres, kiedy jestem przy Wojewodzie nie uczyniłem żadnego ruchu, który 

byłby z niekorzyścią dla Miasta i dla naszej Gminy. W związku z tym proszę się 

nie martwić, środki niezbędne dla Gminy będą przydzielone. Od jutra można 

wysyłać elektronicznie wnioski. 

Zatem powtarzam jeszcze raz i stawiam formalny wniosek, żeby to zadanie, które 

mamy w projekcie uchwały pomniejszyć o kwotę 125 000 zł, bez tego i tak rondo 

będzie oddane do użytku i spełni swoją funkcję komunikacyjną, a te środki 

przeznaczyć tak jak podpowiadałem.   
 

Patryk Kaźmierczak – radny RMI: 

Ad vocem. 

Dziękuję za udzielone informacje i zapewniam pana Radnego, że z wielką 

ciekawością będę się przyglądał działaniom pana Wojewody w celu zapewnienia 

tych środków dla Miasta. 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

Złożyliśmy ten wniosek, ale proszę zauważyć, że w tym projekcie uchwały w § 2 

pkt. 2 znajduje się zapis: „Wartość pomocy rzeczowej wynosi nie więcej niż  

125 000,00 zł …”. Być może rozstrzygnięcia przetargowe okażą się, że być może 

ta kwota będzie niższa, a składaliśmy go po to, żeby tam gdzie już cokolwiek 

robimy, żeby estetyzacja miasta osiągnęła swoje pewne standardy…   
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Naczelnika Wydziały Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich udostępniono na stronie internetowej: 

bip.inowroclaw.pl)  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Najpierw poddam pod głosowanie wniosek pana radnego Jacka Tarczewskiego, 

aby te 125 000 zł przeznaczyć na zakup sprzętu elektronicznego.  
 

Elżbieta Jardanowska – radna RMI: 

Wnoszę o zarządzenie 5 minutowej przerwy. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Ogłaszam przerwę. Przerwa trwała od godz. 12.00 do godz. 12.57.  
 

Po przerwie. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Wznawiam obrady. Stwierdzam, że na sali jest kworum. Przypomnę, że aktualnie 

omawiany jest punkt 9 – projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

oraz pomocy rzeczowej Powiatowi Inowrocławskiemu. Dyskusja już  

się zakończyła. W jej trakcie pan radny Jacek Tarczewski złożył wniosek, aby 

środki przeznaczone na wykonanie dokumentacji projektowej zagospodarowania 

zielenią ronda na skrzyżowaniu ulic: Stanisława Staszica, Górniczej, Poznańskiej  

i Prymasa Józefa Glempa w Inowrocławiu w kwocie 125 000 zł  przeznaczyć na 

zakup laptopów i tabletów dla dzieci i młodzieży. 
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Dodam, że przerwa nieprzypadkowo była tak długo dlatego, że konsultowaliśmy 

się z panią prawnik i panią Skarbnik w kwestiach takich zmian. Wniosek pana 

radnego jest bezprzedmiotowy gdyż radni nie mogą wskazywać celu 

wydatkowania środków zapisanych już w budżecie uchwalonym na inne cele.  

Jakie są okoliczności faktyczne i następujące, a chcę te okoliczności przedstawić  

z tego powodu, że chcę za chwilę przedstawić inny wniosek Państwu pod rozwagę.   

Okoliczności faktyczne są następujące. W ubiegłym roku podpisany był list 

intencyjny gminy Miasto Inowrocław z Powiatem Inowrocławskim, a mowa 

w nim była o rozbudowie przedmiotowego skrzyżowania. Na mocy tego listu 

intencyjnego zobowiązaliśmy się do przekazania Powiatowi środków na pomoc 

finansową, ale także na pomoc rzeczową. Między innymi ta pomoc rzeczowa  

stanowiła właśnie przygotowanie projektu na wykonanie dokumentacji związanej  

z zagospodarowaniem tego ronda zieleniom jak i potem w drodze jakiegoś 

przetargu do kwoty maksymalnie 125 000 zł. W związku z tym wniosek jest taki, 

że jeżeli te środki nie zostaną przekazane Powiatowi Inowrocławskiemu, to tak 

naprawdę stanowi to naruszenie podpisanego porozumienia w formie tego listu 

intencyjnego. Dlatego też proponuję na razie wprowadzić zmiany  

w przedmiotowym projekcie uchwały. Zmienić nazwę tej uchwały na „w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Inowrocławskiemu”. Następnie 

wykreślić cały paragraf 2, paragraf 3 stałby się paragrafem 2 i w tym paragrafie 

należy wykreślić zapis: „i § 2”. Paragraf 4 stałby się paragrafem 3 i w nim również 

należy wykreślić zapis: „i § 2”. Paragraf 5 stałby się paragrafem 4, a paragraf 6 

stałby się paragrafem 5. Natomiast w uzasadnieniu do tego projektu uchwały  

w akapicie 1, w wierszu 2 i 3 należy wykreślić słowa: „oraz rzeczowej”,  

a następnie akapit 4 wykreślamy w całości. 

Chcę też Państwu powiedzieć, że rozmowie Prezydent Miasta Inowrocławia 

poinformował mnie, że będzie renegocjował list intencyjny w przedmiocie tej 

treści, którą zaproponowałem do wykreślenia.  

W związku z tym poddaję pod głosowanie wniosek o dokonanie poprawek  

w przedmiotowym projekcie uchwały w formie jaką przedstawiłem. 

Kto jest za podjęciem uchwały z zaproponowanymi poprawkami?  
 

Głosowanie 14 – za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Inowrocławskiemu. 
 

Wynik głosowania: za -  21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 17 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXII/227/2020 w sprawie  

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Inowrocławskiemu. 
 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Dziękuję Państwu radnym za podjęcie uchwały, która daje możliwość chociaż  

w części finansowej zrealizowania zobowiązań jakie jako Miasto Inowrocław 

podjęliśmy się wobec Powiatu i wobec Rządu. Podpisanie listu intencyjnego  

w ubiegłym roku z Powiatem umożliwiło nam podpisanie, a właściwie Powiatowi, 
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który miał gwarancję wsparcia z budżetu Miasta, umożliwiło Powiatowi 

podpisanie takiej umowy na dofinansowanie z Funduszu Wsparcia Rządowego, 

możliwość uzyskania 50 % środków potrzebnych do przebudowania skrzyżowania 

na rondo ulic: Poznańska-Górnicza-Staszica. To był warunek. Gdybyśmy my tego 

listu intencyjnego nie podpisali to nie byłoby tej inwestycji realizowanej w ogóle. 

Zwracam jedynie Państwu uwagę, że my w dniu dzisiejszym próbujemy zmienić  

naszą obietnicę nie wywiązując się z niej. Jest to działanie jednostronne. Mam 

nadzieję, że Powiat podejdzie do tego w sposób wyrozumiały ze zrozumieniem. 

Jednocześnie pozostanie problem zagospodarowania miejsca, w którym zakończą 

się prace budowlane. Ja jedynie pragnę Państwu oświadczyć, że nawet gdybyśmy 

w dniu dzisiejszym przyjęli uchwałę o skierowaniu środków na inny cel, to byłoby 

to niemożliwe, ponieważ my tych środków w dniu dzisiejszym nie mamy. Nie 

posiadamy stu tysięcy na koncie, które byśmy mogli przeznaczyć na taki cel…       
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Prezydenta Miasta Inowrocławia 

udostępniono na stronie internetowej: bip.inowroclaw.pl)  
 

Ad 10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie 

określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga będzie 

stanowić pomoc publiczną oraz wskazania organu uprawnionego do 

udzielania tych ulg: 
 

Alicja Sobczak – Naczelnik Wydziału Gospodarki Lokalowej: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Grzegorz Kaczmarek – Wiceprzewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 15 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2020-2033. 
 

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 18 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXII/228/2020 zmieniającą 

uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg 

w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga będzie 

stanowić pomoc publiczną oraz wskazania organu uprawnionego do udzielania 

tych ulg. 
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Ad 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z działalności merytorycznej Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza 

w Inowrocławiu za 2019 r.: 
 

Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Grzegorz Kaczmarek – Wiceprzewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 16 – za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z działalności merytorycznej Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza 

w Inowrocławiu za 2019 r. 
 

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 19 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXII/229/2020 w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z działalności merytorycznej Biblioteki Miejskiej im. Jana 

Kasprowicza w Inowrocławiu za 2019 r. 
 

Ad 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z działalności merytorycznej Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu 

za 2019 r.: 
 

Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury: 

Komisja Oświaty i Kultury pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Głos zabrali radni: Jacek Tarczewski i Elżbieta Jardanowska. 
 

Jacek Tarczewski – radny RMI: 

Na str. 2 załącznika w 4 akapicie jest opisany Instytut Prymasa Józefa Glempa. 

Szkoda tylko, że przez cały rok mamy tu wspomnianą jedną imprezę, wyświetlony 

film i przyznanie statuetki „Ku chwale”. To jest moja opinia, że tam tak mało się 

dzieje.  
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Mam jeszcze uwagę (na tej samej stronie) do Stałej Wystawy Solnictwa. W 2 i 3 

wierszu znajduje się zapis: „Ekspozycja składa się z kilku odtworzonych 

pomieszczeń kopalnianych, w tym przypadku kaplicy, szatni, a także warzelni…”. 

A w innym przypadku są jakieś inne sale? A inny przypadek? Chciałbym zapytać 

tego, który to sprawozdanie napisał.   

Na str. 5 w akapicie 3 znajduje się zapis: „W 2019 roku Kujawskie Centrum 

Kultury w Inowrocławiu było organizatorem i współorganizatorem wielu imprez  

i przedsięwzięć kulturalnych, …”. Tutaj jest dalej zapis między innymi, że: „…i na 

terenie Aeroklubu Kujawskiego…”. Chyba na terenie Lotniska, bo Aeroklubu 

Kujawski to instytucja. 

Jeszcze uwaga do całego materiału. Tak jak w przypadku Biblioteki jest napisane, 

że zorganizowała 307 imprez, w których uczestniczyło 5 829 osób. Natomiast jeśli 

chodzi o KCK jest mowa o różnych projektach, w których zakłada się jakieś 

cele…   
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Radnego udostępniono na stronie 

internetowej: bip.inowroclaw.pl)  
 

Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Co do kwestii ilości uczestników w poszczególnych imprezach organizowanych 

przez Kujawskie Centrum Kultury słusznie Pan zauważył, że Biblioteka Miejska 

ma te zadania zupełnie inne niż KCK. Imprezy te maja charakter imprez 

masowych i często policzenie dokładnej ilości uczestników jest niemożliwe. 

Natomiast Biblioteka Miejska organizując imprezy ma często listę obecności  

i może tę liczbę określić.  

Co do kwestii Lotniska Aeroklubu Kujawskiego, impreza odbywa się terenie 

Aeroklubu Kujawskiego, oczywiście jest to Lotnisko. Lotnisko jest własnością 

Aeroklubu Kujawskiego, zatem taki zapis został zawarty. 

A co do Instytutu Prymasa Józefa Glempa, to szkoda, że wcześniej Państwo nie 

zwróciliście się do mnie w tej sprawie. Obecnie te działania Instytutu są bardziej 

widoczne. Zachęcam również do śledzenia strony Kujawskiego Centrum Kultury, 

można tam na bieżąco się dowiedzieć co Instytut ma do zaproponowania. 
 

Jacek Tarczewski – radny RMI: 

Ad vocem. 

Pani Naczelnik, takie wyjaśnienie to żadne wyjaśnienie. Mówimy o sprawozdaniu, 

a nie o tym jaką ofertę ma Instytut Prymasa Glempa. To po pierwsze. Po drugie nie 

zgodziłbym się co do tego, że liczba uczestników jest niemożliwa do określenia, 

bo nie wszystkie imprezy mają charakter masowy.   

Jeśli chodzi o sprawę Lotniska, ja już wiele razy to podnosiłem. Mamy Lotnisko  

w Inowrocławiu im. Marszałka Józefa Piłsudskiego i Lotnisko jest własnością 

Miasta. Aeroklub Kujawski to jest instytucja, która korzysta z obiektów 

posadowionych na terenie Lotniska. Tak to wygląda…   
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Radnego udostępniono na stronie 

internetowej: bip.inowroclaw.pl)  
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Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Chciałbym wyprowadzić pan radnego Jacka Tarczewskiego z tego błędu.  

Panie Radny grunt pod Lotniskiem jest oddany w wieczyste użytkowanie 

Aeroklubowi Kujawskiemu, zarówno w części dotyczącej Miasta jak i Gminy.  

A wieczyste użytkowanie to praktycznie jest własność.  Pozwolę sobie nie zgodzić 

się ze stwierdzeniem pana radnego Jacka Tarczewskiego, że Lotnisko użytkowane 

przez Aeroklub Kujawski jest własnością Miasta Inowrocław.  

A co do sprawozdania, to każdy ma prawo do własnej opinii. Uzupełnię tylko 

wiedzę pana Radnego i Państwa, którzy interesują się tymże Instytutem, że  

w podobnym zakresie to sprawozdanie było poddane analizie Radzie Instytutu… 
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Radnego udostępniono na stronie 

internetowej: bip.inowroclaw.pl)  
 

Jacek Tarczewski – radny RMI: 

Ad vocem. 

Dziękuje panu Prezydentowi za wyjaśnienie. Pominął Pan sprytnie nazwę 

Lotniska. Dziękuję za informację co do własności, ale nazwa przy tym nie uległa 

zmianie. W związku z tym będę nalegał, żeby się ona pojawiła. 

Jeśli chodzi o Instytut Prymasa Glempa, to oczywiście nie chcę nawet 

porównywać swoich wypowiedzi i opinii na temat funkcjonowania tego Instytutu  

z opinią wyrażaną przez obecnego księdza Prymasa. W związku z tym zostawię 

moją wypowiedź na takim etapie jaki wcześniej przedstawiłem.  
 

Elżbieta Jardanowska – radna RMI: 

Chciałabym powiedzieć, że pani Naczelnik Herrmann była w naprawdę ciężkiej 

sytuacji. Ja tu nie chcę nikogo usprawiedliwiać, bo każdy musi robić swoje zadanie 

dobrze, ale pani Naczelnik przedstawiła sprawozdanie, które otrzymała od trzech 

osób, które zarządzają KCK. To nie jest takie łatwe zadanie, to po pierwsze. Po 

drugie pani Naczelnik przedstawiła nam w tym sprawozdaniu to co faktycznie się 

wydarzyło.  
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Radnej udostępniono na stronie 

internetowej: bip.inowroclaw.pl)  
 

Grzegorz Kaczmarek – Wiceprzewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 17 – za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z działalności merytorycznej Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu za 

2019 r. 
 

Wynik głosowania: za -  17, przeciw – 0, wstrzym. się – 3. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 20 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXII/230/2020 w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z działalności merytorycznej Kujawskiego Centrum 

Kultury w Inowrocławiu za 2019 r. 
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Ad 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

domowych na terenie Gminy Miasto Inowrocław na 2020 r. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Grzegorz Pinski – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska:  

Komisja Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska 

pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Głos zabrali radni: Marcin Wroński, Elżbieta Jardanowska. 
 

Marcin Wroński – radny RMI: 

Jaka ilość zwierząt jest odławiana w ciągu roku w Inowrocławiu, na przykład  

w ubiegłym roku? Czy znamy szacunkową ilość kotów w Inowrocławiu? 
 

Elżbieta Jardanowska – radna RMI: 

Czy posiadacie Państwo informację za ubiegły rok, ilu psiakom i kotom udało się 

znaleźć miejsce w domach dzięki akcjom w lokalnych mediach? 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Są to bardzo szczegółowe dane. Mogę wskazać panu radnemu Wrońskiemu,  

że stan zwierząt w schronisku na koniec ubiegłego roku, 24 koty i 117 psów,  

a  z terenów ościennych gminy było 51psów i kotów. 

Jeśli chodzi o ilość kotów na terenie miasta Inowrocławia, nie jestem w stanie 

oszacować. 

Kolejne pytanie, które zadała pani radna Jardanowska dotyczyło adopcji psów  

i kotów. Na tą chwilę nie mam takiej wiedzy, ale po sesji udzielę odpowiedzi.   
 

Grzegorz Kaczmarek – Wiceprzewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 18 – za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt domowych na 

terenie Gminy Miasto Inowrocław na 2020 r. 
 

Wynik głosowania: za -  18, przeciw – 1, wstrzym. się – 1. 
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Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 21 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXII/231/2020 w sprawie 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt domowych na terenie Gminy Miasto Inowrocław na 2020 r. 
 

Ad 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właściciela nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji 

za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska:  

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Głos zabrał radny: Marcin Wroński. 
 

Marcin Wroński – radny RMI: 

W Inowrocławiu mamy taką niesprawiedliwość jeżeli chodzi o przepisy dotyczące  

obowiązku składania deklaracji za wywóz śmieci. Taki obowiązek mają 

właściciele nieruchomości, a nie najemcy. Chodzi o to, że właściciel 

nieruchomości wynajmując mieszkanie podpisuje umowę z jedną osobą, a nie  

z całą rodziną. W innych gminach, na przykład w Trzemesznie, Pakości, 

Kruszwicy itd. takie deklaracje składają osoby, które wynajmują mieszkanie. 

Natomiast u nas ten obowiązek jest przerzucony na właściciela nieruchomości. 

Wiem od właścicieli, którzy wynajmują mieszkanie, że mają duży problem z 

określeniem jaka faktyczna liczba osób zamieszkuje w danym lokalu, ponieważ nie 

ma obowiązku meldunkowego. 
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Radnej udostępniono na stronie 

internetowej: bip.inowroclaw.pl)  
 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Przyjmuje wyzwanie pana radnego Wrońskiego i odpowiadam. Przyjęcie Pana 

wyzwania jako wniosku byłoby naruszeniem prawa. Ustawa jednoznacznie mówi 

w art. 6m.1, cytuję: „Właściciel nieruchomości jest obowiązany złożyć do wójta, 

burmistrza lub prezydenta miasta deklarację o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami …”. I taka interpretacja w tej chwili obowiązuje. Jeżeli 

ulegnie zmianie, to oczywiście będziemy mieli z inną sytuacją do czynienia.  

Deklaracja o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami wyjaśnia kogo się 

rozumie przez właściciela, kto jest składającym deklarację … 
    

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Prezydenta Miasta Inowrocławia 

udostępniono na stronie internetowej: bip.inowroclaw.pl)  
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Marcin Wroński – radny RMI: 

To w takim razie wszystkie gminy ościenne, które wymieniłem, takie jak Mogilno, 

Kruszwica, Pakość czy Trzemeszno, to znaczy, że one mają uchwały niezgodne  

z ustawą? Tam mają możliwość składania deklaracji osoby wynajmujące lokale. 

 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Nie jestem Wojewodą Kujawsko-Pomorskim, który sprawuje nadzór nad tymi 

gminami. Ja zacytowałem ustawę, którą jestem zobowiązany przestrzegać. Takie 

jest prawo w Polsce. A to, że gdzieś są przesłanki, że nie jest przestrzegane prawo, 

to nie znaczy, że my też nie mamy przestrzegać…    
    

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Prezydenta Miasta Inowrocławia 

udostępniono na stronie internetowej: bip.inowroclaw.pl)  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 19 – za podjęciem uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właściciela nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej. 
 

Wynik głosowania: za -21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 22 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXII/232/2020 w sprawie 

określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości oraz warunków i trybu 

składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 
 

Ad 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Miasta Inowrocławia: 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Na wstępie proszę o wniesienie autopoprawki w § 3 ust. 2 „Odpady, o których 

mowa w ust. 1 pkt 1-6, zbierane i odbierane są selektywnie w pojemnikach lub 

workach określonych w § 10 ust. 1, ust. 2 pkt 1-4 i 6 oraz ust. 3 i 4 pkt 2. 

Konieczność zmiany jest podyktowana zmianą ustawy o utrzymaniu czystości  

i porządku w gminach na podstawie, której gmina jest zobowiązana dostosować 

regulamin do zmienionych przepisów w terminie 12 miesięcy od dnia wejścia w 

życie ustawy.  

Następnie przedstawiła projekt uchwały. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska:  

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
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Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Głos zabrali radni: Grzegorz Kaczmarek i Jacek Tarczewski. 

 

Grzegorz Kaczmarek – radny RMI: 

Na str. 8 w § 16, pkt. 6 a znajduje się zapis dotyczący zbierania i gromadzenia 

odpadów wielkogabarytowych.  

Chciałbym zauważyć, że gromadzenie i przechowywanie odpadów 

wielkogabarytowych na posesjach zgodnie z regulaminem jest niemożliwe, 

zwłaszcza jeśli chodzi o osiedla mieszkaniowe w starych zasobach. Do dzisiaj 

administracja osiedlowa boryka się z wytyczeniem miejsc na wiaty śmietnikowe. 

Dalej w regulaminie jest zapis, że wielogabarytowe odpady można wywozić na 

własny koszt, ale to się nie sprawdza. Często dochodzi do sytuacji, że takie 

wielkogabarytowe odpady i nie tylko podrzucane są pod śmietniki na osiedlach.  

Sam otrzymałem kilka takich zgłoszeń. 
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Radnego udostępniono na stronie 

internetowej: bip.inowroclaw.pl)  
 

Jacek Tarczewski – radny RMI: 

Z regulaminu, który obowiązuje jeszcze do dzisiaj, a w nowym znika zapis  

o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie 

zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. Dopiero w kolejnym 

projekcie uchwały mamy taką propozycję, która uchyla uchwałę w sprawie 

postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych.  

Jak rozumiem zapis regulaminu to dotyczyło nieruchomości, między innymi 

cmentarzy. W związku z tym, gdzie w tej chwili w regulaminie jest mowa  

o cmentarzach, zarówno tych, które są przypisane parafią jak i cmentarzowi 

komunalnemu, który jest w zarządzie Miasta? Gdzie tutaj jest mowa o tych 

nieruchomościach? 

Proszę jeszcze w § 28 dokonać poprawki. Zapis: „Kujawsko-Pomorskiego” 

piszemy bez spacji.    
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Jeżeli chodzi o odpady wielkogabarytowe, to w proponowanym regulaminie jest 

zwiększona częstotliwość wywozu. Do tej pory było 2 razy w roku, teraz jest  

4 razy w roku, czyli raz na kwartał. To oczywiście wiąże się z kosztami. Z tego co 

wiem, w Bydgoszczy wywożą raz w miesiącu. Jeśli ktoś nie może gromadzić 

takiego wielkogabarytowego odpadu może zawieść go do PSZOK-u. 

Jeżeli chodzi o nieruchomości niezamieszkałe, to kolejną jest uchylenie uchwały 

 o wyjściu z tych nieruchomości niezamieszkałych i jest też zapis dotyczący 

wywozów z cmentarzy odpadów „bio”. Jak do tej pory cmentarze podpisywały 

osobno swoje umowy.    
 

Jacek Tarczewski – radny RMI: 

Pani Naczelnik, „bio” to znaczy co? A cmentarze gdzie, ja prosiłem o wskazanie  

w regulaminie pozycji jak traktowane są cmentarze.  
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Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Jeżeli będzie wprowadzona uchwała uchylająca, nie będziemy mogli wywozić  

z nieruchomości niezamieszkałych, więc tych cmentarzy nie ma … 

Będzie tak jak do tej pory, będą podpisywały swoje umowy, tak jak jest na dzień 

dzisiejszy. 
 

Grzegorz Kaczmarek – radny RMI: 

Odnośnie odpadów wielkogabarytowych pani Naczelnik odpowiedziała, że został 

zwiększony wywóz odpadów wielkogabarytowych z 2 do 4 w roku. Czy nie 

można by do tej informacji dołączyć telefonu, ponieważ bywają jakieś nagłe 

przypadki. 
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Radnego udostępniono na stronie 

internetowej: bip.inowroclaw.pl)  

 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Problem, który poruszyli przedmówcy pojawia się w mediach bardzo często. 

Pozwólcie Państwo, że dodam kilka słów od siebie, aby nie błądzić w tym gąszczu 

przepisów zmieniających się bardzo często. W związku z tym, aby nie wyciągać 

niezgodnych z prawem wniosków to chciałbym wyjaśnić, że ustawa nie pozwala 

na realizowanie usług polegających na odbiorze odpadów na telefon. 

Częstotliwość ma być uregulowana w regulaminie i to Wy Państwo stanowicie na 

wniosek wójta, burmistrza , prezydenta. Może być 1 raz do roku, 4 razy czy 12 

razy do roku, ale musi być wpisana. Nie można wpisać, że kiedy się zbiorą, to ja 

telefonuję, przyjeżdża ekipa i wywozi. Tak nie można działać, to byłoby działanie 

niezgodne z prawem. Natomiast druga sprawa. Nawet, gdyby ustawa pozwalała na 

to, czyli byłaby podstawa prawna, aby na telefon były odbierane odpady 

wielkogabarytowe, to trzeba powiedzieć, że wywołuje to skutek finansowy.     
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Prezydenta Miasta Inowrocławia 

udostępniono na stronie internetowej: bip.inowroclaw.pl)  

 

Grzegorz Kaczmarek – radny RMI: 

Wiadomo, że wszystko generuje koszty i nic nie ma dziś za darmo, ale kierując się 

dobrem miasta uzdrowiskowego nie przystoi, żeby takie wielkogabarytowe odpady 

zalegały przy śmietnikach.   
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Radnego udostępniono na stronie 

internetowej: bip.inowroclaw.pl)  

 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Tak, to prawda, nie przystoi, aby w każdym mieście ktokolwiek wyrzucał odpady 

na ulicę, albo na plac jakikolwiek. Takie przypadki powinny być ścigane. Kto 

odpowiada zgodnie z prawem w Polsce za czystość nieruchomości? Właściciel, 

zarządca tej nieruchomości. Jeżeli są to nieruchomości KSM, to odpowiada KSM, 
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jeżeli nieruchomość jest własnością pana Malinowskiego, to odpowiada pan 

Malinowski.  
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Prezydenta Miasta Inowrocławia 

udostępniono na stronie internetowej: bip.inowroclaw.pl)  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 20 – za podjęciem uchwały w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Miasta Inowrocławia. 
 

Wynik głosowania: za -18, przeciw – 0, wstrzym. się – 2. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 23 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXII/233/2020 w sprawie 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Inowrocławia. 
 

Ad 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Na wstępie proszę o wniesienie autopoprawki w § 3 ust. 2 pkt 6 po słowach:  

„w godzinach jego pracy”, proszę dopisać: „lub pojemnika na te odpady” oraz  

w § 4 ust. 2 winno być „w sposób selektywny”. 

Następnie przedstawiła projekt uchwały. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska:  

Komisja Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska 

pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 21 – za podjęciem uchwały w sprawie szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 
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uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 
 

Wynik głosowania: za -18, przeciw – 0, wstrzym. się – 3. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 24 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXII/234/2020 w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 

Ad 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały 

w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska:  

Komisja Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska 

pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Głos zabrała radna Lidia Stolarska. 
 

Lidia Stolarska – radna RMI: 

Jeśli już uchwalimy uchwałę w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, to w jaki sposób zostanie rozwiązany 

problem gospodarowania odpadami komunalnymi dla tych nieruchomości na 

których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne? Bo z tego co 

wiemy jest sporo takich nieruchomości na terenie Miasta, gdzie te odpady 

komunalne są wręcz podrzucane. W jaki sposób ten problem zostanie rozwiązany? 
 

Maria Kręc – Naczelnik Biura Prawnego: 

W takiej sytuacji każdy właściciel nieruchomości musi zawrzeć umowę  

z Przedsiębiorstwem wywozowym i na to jest stosowna regulacja w ustawie  

o utrzymaniu czystości. 
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Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Postanowiłem w kilku zdaniach do tłumaczyć na czym polega problem. Jest to  

w tej chwili bardzo duży problem w całej Polsce. Z tym się borykają wszystkie 

miasta i gminy.  

Skąd on się wziął? Z nowelizacji ustawy dokonanej kilka miesięcy temu, z takiej 

poprawki nagle wrzuconej nie wiadomo skąd. My jako burmistrzowie, prezydenci 

mówimy dosyć złośliwie, że jest to historia, która przypomina lub czasopisma.  

Ktoś miał interes aby w Sejmie do ustawy dopisać i większość rządząca 

zagłosowała za tym rozwiązaniem, dopisać górne stawki na odbiór  

z nieruchomości niezamieszkałej, jakie nie mogą być przekroczone przez firmy 

komunalne, które w trybie in-house realizują takie usługi. Tylko przez te. 

Natomiast firmy prywatne to mogą te usługi realizować za taką kwotę jaką chcą.  

My od wielu lat nie mieliśmy problemu z odbiorem odpadów komunalnych  

z nieruchomości niezamieszkałych.        
 

(nagranie z obrad sesji zawierające pełną wypowiedź Prezydenta Miasta Inowrocławia 

udostępniono na stronie internetowej: bip.inowroclaw.pl)  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 22 – za podjęciem uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 

postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 

na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 
 

Wynik głosowania: za -18, przeciw – 2, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 25 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXII/235/2020 w sprawie 

uchylenia uchwały w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają 

odpady komunalne. 
 

Ad 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek 

opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się 

z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli, którzy nie są 

obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

na rzecz gminy. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska:  

Komisja Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska 

pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
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Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 23 – za podjęciem uchwały w sprawie określenia górnych stawek 

opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu 

nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli, którzy nie są obowiązani do 

ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy. 
 

Wynik głosowania: za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 26 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXII/236/2020 w sprawie 

określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, 

którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz 

właścicieli, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na rzecz gminy. 
 

Ad 19. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska:  

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Głos zabrali radni: Dobromir Szymański i Grzegorz Kaczmarek. 
 

Dobromir Szymański – radny RMI: 

Wypowiedź nie dotyczyła projektu uchwały. 
 

Grzegorz Kaczmarek – radny RMI: 

Chciałbym spytać panią Naczelnik, bo tutaj wyznaczone są miejsca, które 

umożliwiają wpłaty, a czy istnieje możliwość wpłaty on-line? 
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Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Oczywiście, przelewem na konto.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 24 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze 

inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. 
 

Wynik głosowania: za -21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 27 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr XXII/237/2020 zmieniającą 

uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
 

Ad 20. Wolne wnioski i informacje bieżące. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Czy w tym punkcie ktoś z Państwa chciałby przedstawić informacje lub złożyć 

wnioski dotyczące organizacji prac Rady i Komisji lub miejsca i czasu ważnych 

dla Miasta uroczystości lub imprez? (§ 40 ust. 1 Statutu Miasta). 
 

Głos zabrali radni: Dobromir Szymański, Marcin Wroński, Grzegorz Kaczmarek. 
 

Dobromir Szymański – radny RMI: 

Mam uwagę do pani Naczelnik Herrmann, bo dwa tygodnie temu rozmawiałem  

z nią przez telefon i prosiłem o pilną odpowiedź na temat, jakie Miasto podjęło 

działania, żeby chronić osoby bezdomne.  
 

Marcin Wroński – radny RMI: 

Zwrócił się z pytaniem do Przewodniczącego Rady Miejskiej w imieniu 

przedsiębiorców inowrocławskich, czy apel, który skierowali do 

Przewodniczącego będzie procedowany w ramach petycji, czy ta odpowiedź 

kończy odpowiedź na ich apel? 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

To nie była petycja, to było pismo i na nie odpowiedziałem zgodnie z wiedzą, 

którą posiadam i  którą zaczerpnąłem po konsultacji z panem Prezydentem. Petycje 

mają swoją procedurę, zgodnie z ustawą o petycjach. 
 

Grzegorz Kaczmarek – radny RMI: 

Mam pytanie do pana Prezydenta.  
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W związku ze zbliżającymi się wyborami chciałbym zapytać, jakie zostaną podjęte 

środki ostrożności w lokalach wyborczych? 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Nie ma na sali pana Prezydenta, a temat który Pana interesuje nie dotyczy Rady 

Miejskiej. 
 

Szanowni Państwo: 
 

► Następną (roboczą) sesję na razie nie  przewiduję. Ale jeśli będzie taka 

potrzeba, to Państwo zostaniecie powiadomieni.  
 

► Przypominam również, że do 30 kwietnia br. należy złożyć oświadczenia 

majątkowe za 2019 r. Powinno ono być złożone według stanu na dzień  

31 grudnia 2019 roku.  
 

Oświadczenie majątkowe wraz z kopią PIT za rok poprzedni i jego ewentualną 

korektą, radni składają na ręce Przewodniczącego Rady w dwóch 

egzemplarzach (2 oryginały oświadczenia),  z czego 1 egz. przesyłany jest do 

Urzędu Skarbowego. 

 

Ad 21. Zakończenie obrad.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam XXII sesję Rady Miejskiej 

Inowrocławia.  

 

Sesja trwała od godz. 1130 do godz. 14
30

. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

Tomasz Marcinkowski 

 

Sekretarz obrad: 

 

Marcin Wroński 

 

 
Protokółowała: Maria Legwińska 

 

 

Nagranie z obrad sesji oraz imienne wykazy głosowań radnych udostępniono w Biuletynie 

Informacji Publicznej: bip.inowroclaw.pl  


